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Abstract (en)
The support (1) comprises a shaped body made from durable elastic material with a base section (9), a head end (12) and an opposite-lying foot
end (10). It also has numerous neighbouring ribs (11) that protrude upwards across the longitudinal middle line of the support and inclined behind
the head end. The angle (alpha) of all the ribs may be the same size and the ribs may run on each side of the middle line running parallel to one
another. The support may be an orthopaedic or therapeutic mat with a back region (5), in which the ribs are pipe-like, and a seat region (6) in which
further ribs (8) are arranged next to one another that protrude from the base section and are inclined to foot end. The ribs of the seat region may lie
perpendicular to the pipe-shaped ribs of the back region.

Abstract (de)
Bereitgestellt wird eine Auflage für den Korpus einer liegenden oder sitzenden Person aus einem Formkörper aus einem dauerelastischen
Werkstoff mit einem Bodenteil (9), das ein Kopfende (12) und ein gegenüberliegendes Fußende (10) besitzt und aus dem mehrere, nebeneinander
angeordnete Rippen (11) nach oben herausragen, die in etwa quer zur Längsmittellinie (7) der Auflage (1) verlaufen und in der Seitenansicht
zum Kopfende (12) hin geneigt sind. Diese Auflage (1) zeichnete sich dadurch aus, dass die Rippen (11) pfeilförmig angeordnet sind und mit der
Längsmittellinie (7) zum Kopfende (12) hin einen Winkel α größer 90° bilden. Diese Auflage (1) verfügt über eine verbesserte und gleichzeitig
entlastende Zugwirkung für insbesondere die Wirbelsäule und somit die Bandscheiben einer zu behandelnden Person. <IMAGE>
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